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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu pri MsZ mesta Nová Baňa 
konaného dňa 6. 9. 2023 o 15:30 hod. v priestoroch kina VATRA 

 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Peter Pšenák, predseda komisie, ktorý privítal všetkých 
prítomných. Vyhodnotil účasť členov komisie na zasadnutí, pričom konštatoval, že: 
 Počet prítomných členov je: 8 

Ing. Peter Pšenák, Anton Medveď, Peter Budinský, Jozef Spurný (príchod o 16:05 hod.) , 
Mgr. Juraj Kološta, Mgr. Natália Kopernická, Lýdia Benčová Dis.Art., Mgr. Katarína 
Búryová; 

 Počet neprítomných členov je 2:  PaedDr. Mária Rudzanová, Igor Moško; 
 Ďalší prítomní: Dagmar Lachká (zapisovateľka). 
 Komisia je uznášaniaschopná. 
 Komisia schválila nasledovný program zasadnutia: 

Program: 
1. Prerokovanie doručených žiadostí o poskytnutie dotácie na telovýchovu a šport 
2. Rôzne 
3. Diskusia 

Rokovanie: 

K bodu č. 1  
o Prerokovanie doručených žiadostí o poskytnutie dotácie na telovýchovu a šport 

Materiál s podrobným prehľadom doručených žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti telovýchovy a 
športu  pre rok 2023 bol členom komisie zaslaný elektronicky pred zasadnutím komisie.  

• Ing. Peter Pšenák, predseda Komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu informoval: 
 o  žiadostiach o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu mesta Nová Baňa pre rok 2023, ktoré 

boli doručené mimo stanoveného termínu, čo je však v súlade s platným Všeobecne záväzným 
nariadením mesta Nová Baňa č. 4/2022 zo dňa 27. 04. 2022 o podmienkach poskytovania 
dotácií z rozpočtu mesta Nová Baňa.  

 Na zasadnutí komisie dňa 10. 1. 2023 neboli prerozdelené všetky finančné prostriedky určené 
na dotácie v oblasti šport, bola ponechaná finančná rezerva pre prípad, že v priebehu roka 
budú ešte doručené ďalšie žiadosti.  

• Členovia komisie pristúpili k jednotlivým návrhom prerozdelenia finančných prostriedkov. 
Postupne prehodnotili všetky žiadosti s tým, že opäť brali do úvahy činnosť s deťmi 
a mládežou, podiel na rozvoji mesta v  športu, spôsob a účelovosť použitia dotácie. Po 
dôkladnom posúdení, bol u niektorých žiadateľov upravený účel použitia dotácie tak, aby bol 
v súlade s platným VZN mesta Nová Baňa č. 4/2022 zo dňa 27. 04. 2022 o podmienkach 
poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Nová Baňa. Na základe poskytnutých informácií a po 
dôkladnom zvážení bol členmi komisie pripravený spoločný návrh na pridelenie dotácií. 

• Ing. Peter Pšenák, predseda komisie dal hlasovať o navrhnutých sumách pre oblasť šport 
uvedených v tabuľke č. l: 
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• Uznesenie č. 5/2023: 

 
Komisia kultúry, vzdelávania, mládeže a športu pri MsZ mesta Nová Baňa 

odporúča 
prideliť dotácie pre oblasť športu vo výške 6.640,00 EUR 

podľa navrhnutých súm uvedených v tabuľke č. 1: 
•  

Tabuľka č. 1: Návrh komisie na pridelenie dotácií v oblasti športu 

P.č. Žiadateľ Žiadaná 
suma 

Odporúčaná  
suma  Účel  

1. 

 

Športový klub KARATE 
Nová Baňa 

3.500 EUR 1.660 EUR 

Na úhradu štartovných, 
cestovných a ubytovacích 
výdavkov, výdavkov na  
sústredenie, na odmeny 
licencovaným trénerom 
mládeže a materiálno-technické 
zabezpečenie. 

2. 

 

Tenisový klub - TAJCH 
Nová Baňa 

 

2.600 EUR 
 

1.660 EUR 

Na úhradu výdavkov spojených 
s prenájmom 
telocvične/tenisovej haly počas 
zimy, na odmeny licencovaným 
trénerom detí a mládeže, 
štartovné na oficiálne turnaje 
STZ (deti, mládež, juniori,), 
nákup klubových dresov, 
tréningových pomôcok a na 
úhradu prevádzkových 
nákladov, konkrétne na úhradu 
elektrickej energie v areáli 
tenisových kurtov TK Tajch 
Nová Baňa.   

3.  
TANEČNO-ŠPORTOVÝ 
KLUB TIFFANY  
NOVÁ BAŇA 

2.500 EUR 1.660 EUR 

Výdavky na úhradu odmien 
licencovaným trénerom 
mládeže, výdavkov na 
propagačný materiál, na 
výdavky spojené so 
sústredením, prenájmom 
športovísk, na nákup látok, 
materiálu na zdobenie, 
zvukovej techniky, na 
zákazkové šitie a zakúpenie 
tanečného oblečenia, tanečných 
topánok a športové klubové 
oblečenie. 
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4. SKI TEAM Nová Baňa 2.500 EUR 1.660 EUR 

Na úhradu výdavkov spojených 
so zabezpečením tréningov, 
skipasy, ubytovanie, doplnenie 
výstroje a športových pomôcok, 
prenájmy športovísk, 
vybudovanie lyžiarne pri 
stredisku. 

SPOLU ZA ŠPORT: 11.100 EUR 6.640 EUR  

 
Záverečné stanovisko k bodu č. 1 

• Komisia odporúča prideliť dotácie z rozpočtu mesta pre oblasť šport vo výške  6.640,00 EUR 
v sumách a pre prijímateľov uvedených v príslušnej tabuľke č. 1.  

• Ing. Klaudia Hósová Kasanová pripraví podklady na schválenie primátorovi mesta a následne 
vyhotoví príslušné zmluvy a predloží ich na podpis štatutárom obidvoch strán. Na základe 
podpísanej Zmluvy o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu mesta  finančné oddelenie 
zabezpečí prevod finančných prostriedkov na účet žiadateľa podľa finančných možností mesta 
Nová Baňa. 
 

16:05 hod. Príchod Jozefa Spurného na zasadnutie komisie.  
 
K bodu č. 2 
Rôzne 

o Exteriérové doskočisko na skok do výšky 
• Mgr. Juraj Kološta:  

Prítomným členom komisie predstavil myšlienku zakúpiť exteriérové doskočisko pre skok 
vysoký, ktoré by bolo umiestnené na ihrisku pri ZŠ Jána Zemana.  Cena takéhoto doskočiska  
sa pohybuje v rozmedzí od 6 tis. do 8 tis. EUR, závisí od rozmeru. Doskočisko by bolo 
využívané na tréningové jednotky AKC – Atletický klub Centrum  Nová Baňa, taktiež 
školami a školskými zariadeniami, ako aj počas rôznych športových aktivít, organizovaných 
v meste.  

• Dagmar Lachká:  
Navrhuje v danej veci komunikovať s PhDr. Lenkou Šubovou, manažérkou projektov, 
komunikácie, propagácie s tým, že v prípade vyhlásenia Výzvy na podporu športovej 
infraštruktúry, by sme sa uchádzali o príspevok na tento účel. Prípadne vyčleniť na tento účel 
finančné prostriedky v participatívnom rozpočte Mesta Nová Baňa pre rok 2024.  

o Benefičný koncert 2023 
• Dagmar Lachká: 
 Vzhľadom na plánovanú rekonštrukciu interiéru Kultúrneho domu Nová Baňa (kino 

VATRA), ktorá by sa mala realizovať do konca roka 2023, je potrebné zvážiť, kde a v akom 
formáte bude organizovaný benefičný koncert „MY A NAŠE MESTO“.  

 Ako možnú alternatívu miesta konania  koncertu navrhuje sálu CVČ Nová Baňa, alebo 
v rámci podujatia „Vianočná Nová Baňa 2023“ ktoré bude v radničnom parku v období od     
4. – 10. decembra 2023. Pri tejto alternatíve by bol program rozdelený na viac dní. 

 V súvislosti s podujatím požiadala prítomných členov o zaslanie návrh, komu bude výťažok 
benefičnej zbierky smerovaný. 

Záverečné stanovisko k bodu č. 2 
Členovia Komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu poskytnuté informácie berú na vedomie 
s tým, že: 
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 Podporujú zakúpenie exteriérového doskočiska pre skok vysoký, ideálne z finančných 
prostriedkov získaných na základe podaného projektu.  

 V súvislosti s benefičným koncertom, sa viac prikláňajú k druhej alternatíve, t.j. aby, bol 
koncert v radničnom parku v rámci podujatia „Vianočná Nová Baňa 2023“. 

 
K bodu č. 3  
Diskusia 

• Ing. Peter Pšenák: 
o Visegrad 4 Bicycle Race 2023 & Respect Ladies Race Slovakia 2023 

Informoval členov komisie a podujatí, ktoré sa konalo v Novej Bani v dňoch 8. – 9. 7. 2023, 
pričom veľmi pozitívne hodnotil aj Detské cyklistické preteky, ktoré zastrešovalo CVČ Nová 
Baňa v spolupráci s Mestom Nová Baňa a  boli sprievodnou akciou podujatia.   

•  Dagmar Lachká: 
o XI. ročník Tajchová osmička 

Zhodnotila bežecké podujatie, ktoré sa uskutočnilo dňa 2. 9. 2023 a zároveň poďakovala 
členom komisie, ktorí boli súčinní pri jeho zabezpečení.  

Záverečné stanovisko k bodu č. 3 
Členovia Komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu poskytnuté informácie berú na vedomie.  

 
 

Záver: 
Zasadnutie komisie skončilo o 16:35 hod. O najbližšom zasadnutí komisie budú členovia včas 
informovaní.  
 
V Novej Bani, 6. 9. 2023 
 
 
Zapísala: Dagmar Lachká     Schválil:  Ing. Peter Pšenák v.r. 
                    predseda komisie 
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